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ii ll:
V soboto, 24. junija se bomo že osemnajstič 

zbrali na naši perutninarski prireditvi - dnevu perut- 
ninarjev v Moškanjcih. Kot že vrsto let bomo tudi 
tokrat povabili potrošnike naših proizvodov in vse, 
ki imajo radi dobre prireditve in prijetno zabavo, 
od blizu in daleč.

Veliko se nas bo zbralo in kljub organiziranim 
prevozom se vas bo veliko pripeljalo s svojimi av
tomobili. Potrebovali boste torej parkirišča. Organi
zacijski odbor jih je zagotovil in tudi redarje, ki vas 
bodo na parkirišču usmerjali. Eno od parkirišč bo 
desno od prireditvenega prostora na letališču, 
drugo pa na ploščadi tovornega dela železniške 
postaje.

Ker je po navadi veliko avtomobilov, se rado 
zgodi, da kdo koga zaparkira. To bi ne bilo prav, 
da bi komu na tak način pokvarili dobro voljo ob 
odhodu s prireditve. Upoštevajte torej dosledno na
vodila redarjev parkirišč. Še zlasti bodite previdni 
tisti, ki boste parkirali na ploščadi železniške po
staje. Vozila morajo biti parkirana najmanj dva 
metra od železniških tirov zaradi morebitnih inter
vencij. Ob cesti od železniških zapornic do prire
ditvenega prostora ni dovoljeno parkirati, ker bo 
avtobus vozil goste na prireditveni prostor, kasneje 
pa nazaj. Tudi za morebitno potrebo po dovozu 
materiala ali za primer potrebe po drugi intervenciji 
mora biti dovoz neoviran.

Poskušajmo se torej obnašati samozaščitno, saj 
bi bilo nepotrebno in zelo neprijetno, če bi vam 
kdo zaradi vaše "vztrajnosti" ob cesti odrgnil ali 
poškodoval dragi avtomobil. Na parkiriščih pa bo 
prostora dovolj.

Če se odločite potovati z organiziranim prevo
zom, bo od 15.30 do začetka prireditve vozil po
sebni avtobus. Avtobus bo vozil izpred poslovnega 
centra (uprave) Perutnine na Potrčevi cesti do 
prireditvenega prostora. Po končanem programu 
bo vozil avtobus s prireditvenega prostora spet do 
poslovnega centra po potrebi, oziroma, ko bo to 
želelo ustrezno število potnikov.

Že pred začetkom prireditve boste lahko 
spremljali padalske skoke. Ves čas pa vam bodo 
omogočeni panoramski poleti z letali Aerokluba 
Ptuj. Tokrat boste imeli popust pri plačilu poletov.

( " ^
Vabimo vas na

18. dan perutninarjev,
ki bo v soboto 24. junija 1989
na letališču v Moškanjcih

Pričetek prireditve bo ob 16. uri.

Spored:
1. Otvoritev in pozdrav.
2. Nastop Komornega moškega zbora Ptuj
3. Slavnostni govor - Franc Visenjak, pod

predsednik poslovodnega odbora Perutnine
4. Zabavni program v izvedbi ansambla 

TORNADO - sedeluje Jaka Šraufciger s 
svojimi humorističnimi točkami.

Vljudno vabljeni! Prireditveni odbor

v____________________________________________

Kot vsako leto bodo tudi letos za delavce, 
kooperante in upokojence Perutnine boni za jedi 
in pijače.

Bone boste prejeli od delilcev organiziranih po 
proizvodnih enotah na prireditvenem prostoru od 
15.30 do 19.30. Delilna mesta bodo označena.

Upokojenci prejmejo bone pri delilcih strokovnih 
služb.

Po uradnem delu prireditve se bo ansamblu Tor
nado pridružil še humorist Jaka Šraufciger s svojim 
nastopom. Člani Aerokluba pa vam bodo ponudili 
srečo s svojim srečelovom.

Da ne boste lačni in žejni bodo skrbeli delavci 
Haloškega bisera in verjamem, da boste zadovolj
ni. Za zelo žejne pa bo poleg Haloškega bisera 
obratoval še bife Aerokluba.

Vse bo torej pripravljeno in organizirano. Vreme
noslovci zagotavljajo tudi lepo vreme, le veliko 
dobre volje prinesite s seboj.

PA NA SVIDENJE! Urednik



Delavski svet podjetja

Nekaj pomembnejših zadev, o katerih je tekla razpra
va na 6. redni seji delavskega sveta podjetja.

■ Ko so člani delavskega sveta poslušali poročilo o 
periodičnem obračunu za prvo trimesečje tega leta, so 
ugotovili, da mnogi podatki zaradi spreminjajoče zako
nodaje niso povsem primerljivi, zato bi težko kaj bistvene
ga razbrali. Vsekakor pa je jasna in razumljiva informacija, 
da nekatere enote niso izpolnile plana. To je zelo zaskrb
ljujoč podatek. Še zlasti, ker je izpad v farmski reji, ki 
vpliva na vse proizvodne enote nadaljnjega proizvodnega 
procesa. Delavski svet zato poziva vse zaposlene, da 
vložimo skrajne napore za izpolnitev planiranega 
fizičnega obsega dela na vseh nivojih proizvodnega 
procesa.

■ Da bi kar najhitreje dokončali III. fazo modernizacije 
in rekonstrukcije klavnice, je delavski svet potrdil projekt, 
na osnovi katerega bi bili oproščeni plačila carinskih da
jatev za uvoženo opremo klavnice, seveda s pogojem, 
da podjetje sprejme zahteve po izvoznih obveznostih. Že 
letos bomo morali izvoziti za vsaj 8,670.000 $ blaga, v 
letu 1991 pa za najmanj 13,125.000 $. Pri tem pa smemo 
uvoziti vrednostno manj blaga in materiala, kot ga izvo
zimo.

■ Po odhodu podpredsednika PO odgovornega za 
komercialo, Franca Vraberja, je bil Andrej Kovač razrešen 
dolžnosti vršilca dolžnosti direktorja komercialnega 
sektorja in imenovan za vršilca dolžnosti podpredsednika 
PO odgovornega za komercialo, oziroma marketing.

■ Delavski svet je sprejel program aktivnosti z rokov
nikom za pripravo in sprejem Statuta podjetja, kot je raz
vidno iz preglednice.

■ Odobril je izdelavo in montažo sekundarne kon
strukcije za pritrjevanje tehnološke opreme v perutninski 
klavnici (glej ločeni prispevek).

■ Odobrena je bila izvedba novega priključka na 
mestno vodovodno omrežje za potrebe modernizirane 
klavnice in nabava opreme za proizvodnjo POM (proiz
vodi iz oblikovanega mesa). Odobreni so bili še nekateri 
drugi investicijski posegi.

■ Nadalje je delavski svet obravnaval in sprejel nove 
cene vseh vrst mesa in izdelkov. Cene so se povišale 
od 10 do 30%, v povprečju pa za dobrih 20%.

■ Da je povišana vrednost točke na 5.100 din že 
veste, novo pa je, da bo odslej možno kupiti krmila za 
piščance. Kupili ga boste lahko v naših trgovinah z re
produkcijskim materialom.

■ Delavski svet je uvedel novi delokrog, skupino za 
lovljenje perutnine. To delo vključuje: lovljenje perutnine 
pri vakcinaciji, pri drugih veterinarsko-sanitarnih posegih, 
po končani vzreji za zakol. Opravljanje drugih del pove
zanih z rejo perutnine ter drugih del po nalogu predpo
stavljenega.

■ Delavski svet je obravnaval zahtevke za varstvo 
pravic delavcev (pritožbe), prosilcev posojila za indivi
dualne novogradnje in adaptacije ter za najemna stano
vanja, tistih, ki so vložili zahtevke v času javne obravnave 
predlogov prednostnih list.

Zahtevke je vložilo 8 delavcev za novogradnjo, 5 za 
adaptacijo in 4 za najemna stanovanja. Na osnovi 
poročila strokovne komisije, ki je stanovanjske razmere 
in druge pogoje ponovno proučila in na osnovi razprave 
je delavski svet ugodil trem zahtevkom za novogradnje, 
dvema za adaptacije in eno spremembo vrstnega reda 
prednostne liste za najemna stanovanja.

Upoštevajoč navedene spremembe (glej pregledni
co), je delavski svet potrdil prednostne liste. Celotne 
prednostne liste so bile objavljene v 6. številki Informacij.

■ Zaradi porasta cen surovin se od 1. 5. 1989 dalje 
poveča cena malice od 7.000 din na 15.000 din. Pri
spevek posameznika znašaodslej 2.800 din.

■ Delavski svet je razpravljal tudi o zahtevku za uved
bo bonificiranega delovnega časa za nekatera dela v 
skladišču perutninskega mesa in sprejel sklep, naj stro
kovna služba prouči pogoje in opravi ustrezne izračune, 
ter pripravi predlog o katerem bo razpravljal delavski svet.

Program aktivnosti 
z rokovnikom za pripravo in 
sprejem Statuta podjetja

30. 5. - SEJA DS DO: OBRAVNAVA IN SPREJEM 
PROGRAMA AKTIVNOSTI Z ROKOVNIKOM.

31. 7. - SEJA DS DO: PREDLOG CELOTNEGA KON
CEPTA STATUTA PODJETJA. (Seznanitev z izhodiščnimi 
tezami, veljavno pravno oziroma zakonsko osnovo, 
možnimi variantnimi rešitvami, strokovnimi konsultacijami 
ipd. - po obravnavi s sklepom potrditi predlog ob upošte
vanju morebitnih pripomb in dopolnitev!!.)

DELO SKUPINE IN STROKOVNIH SLUŽB ***Ob- 
java v posebni številki Informacij ali v časopisu PP!

I. 8. do 11. 9. - IZDELAVA OSNUTKA STATUTA.

II. 9.- SKUPNA SEJA DS, KOLEGIJA IN VODSTEV 
DPO: PREDSTAVITEV IN SPREJEM OSNUTKA STATU
TA PODJETJA.

11. 9. DO 30. 9. - JAVNA RAZPRAVA O OSNUTKU 
STATUTA: Koordinator razprave je predsedstvo kon
ference sindikata, poteka po vseh PE in strokovnih 
službah, OOS organizirajo in vodijo razprave po lastni 
presoji (sindikalne skupine, delni zbori, samoupravne 
skupine itd.) ob aktivnem sodelovanju vodstvenih de- 
lavcv in predstavnikov strokovnih služb. ***Povzetek 
bistvenih določil osnutka: objavljen v posebni številki In
formacij.

DO 10. 10. - IZDELAVA PREDLOGA STATUTA: Delo 
skupine in strokovnih služb.

10. 10. - SEJA DS DO: SPREJEM PREDLOGA 
STATUTA PODJETJA IN SKLEPANJE O RAZPISU RE
FERENDUMA. (Racionalno je povabiti kolegij DO in vod
stva DPO, da bi na skupni seji razpravljale in odločile 
vse pristojne ravni DO!!.)

11. 10. do 26. 10. - POPREJŠNJA OBRAVNAVA: Na
logo opravijo isti nosilci kot pri izvedbi javne razprave.

26. 10. - 30. 10. - TEHNIČNA OPRAVILA IN PRI
PRAVE REFERENDUMA: Organi za izvedbo.

31. 10. ALI 9. 11. - R E F E R E N D U M .

OBJAVA REZULTATOV (IZIDA) REFERENDUMA V
DVEH DNEH PO IZVEDBI.

VERIFIKACIJA NA DS DO: 7. 11. ALI 16. 11.!

Pripravil: Jovo TARBUK
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Odbor za gospodarstvo
Odbor za gospodarstvo je na svoji 7. redni seji sklepal 

med drugim:

□ o odobritvi sredstev za posojila za individualno 
gradnjo, o tem ste bili informirani v prejšnjih Informacijah;

□ o udeležbi delavcev na izobraževalnih seminarjih;
□ o lastnem prispevku delavcev za prevoz na delo 

in z dela, ki velja od 1. 5. 1989 dalje 37.000 din, prej 
30.000 din;

□ določil je višino dnevnic za službena potovanja z 
veljavnostjo od 7. 6. dalje;

□ potrdil je predlog spremembe cen za mesne iz
delke;

□ Frančiški Mlakar, PE Starši je ob elementarni 
nesreči odobril enkratno pomoč v znesku 3,000.000 din;

□ šoferjema Francu Čušu in Bogomiru Širovniku pa 
nagrado v znesku 1,774.800 din vsakemu za več kot 
1,000.000 prevoženih kilometrov z vozilom Magirus 31 OD 
brez generalnega popravila.

Ječa] higienskega minimuma
Na podlagi 11. člena Zakona o zdravstvenem nadzoru 

nad živili (Uradni list SRS, štev. 17/75) ter 2. člena Pra
vilnika o tečajih in izpitih za pridobitev osnovnega znanja 
o higieni živil in osebni higieni, za osebe, zaposlene v 
proizvodnji ali prometu z živili (Ur. list SRS, štev. 17/85) 
morajo tudi naši delavci, ki so zaposleni v PE Perutninska 
klavnica in v PE Predelava opraviti tečaj o higienskem 
minimumu in sicer osnovne tečaj higienskega minimuma, 
ki je 15-urni, vsi delavci, ki še tečaja nimajo in tudi tisti 
delavci, ki so osnovni tečaj opravili, morajo kljub temu 
vsakih pet let opraviti 10-urni obnovitveni tečaj higienske
ga minimuna. Po opravljenem tečaju se opravlja preizkus 
znanja.

V letošnjem letu bomo imeli tečaje higienskega mi
nimuma skozi vse leto. Predavatelji bodo iz Zavoda za 
zdravlstveno varstvo Maribor-Ruj.

Dne 12. junija 1989 se prične v PE Perutninska klav
nica osnovni tečaj higienskega minimuma za prvih 40 de
lavcev. Tečaj bo trajal do 16. junija 1989. Takoj naslednji 
teden, to je 19. junija 1989, bo organiziran osnovni tečaj 
higienskega minimuma za naslednjih 40 delavcev PE Pe
rutninska klavnica. Nato s tečaji do jeseni prekinemo, v 
jeseni pa nadaljujemo.

lili
Predlogi vseh treh prednostnih list so bili objavljeni v 6. številki Informacij, zato sedaj objavljamo samo spremembe, 
ki jih je potrdil delavski svet. Do 60. mesta je pri novogradnjah vrstni red nespremenjen, pri adaptacijah pa do 16. 
mesta, dalje pa velja sledeči vrstni red.

PREDNOSTNA LISTA prosilcev posojila za novogradnjo v letu 1989

Zap.
št. Priimek in ime Proizvodna enota Število

točk Znesek

60. VIDOVIČ Justina Perutninska klavnica 81 6,680.000

61. GALIČ Igor Perutninska klavnica 77 7,469.000

62. METLIČAR Danica Strokovne službe 76 7,372.000

63. RODOŠEK Marjana Perutninska klavnica 76 7,372.000

64. ŠTUHEC Stanko Perutninska klavnica 76 7,372.000

65. GOJKOVIČ Marija Strokovne službe 75,5 2,472.000

66. GAJSER Jože Servis 75 7,275.000

PREDNOSTNA LISTA prosilcev posojila za adaptacijo v letu 1989

Zap.
št. Priimek in ime Proizvodna enota Število

točk Znesek

16. KUŠENIČ Ivan Predelava 76,5 3,820.000

17. TURKUŠ Ana Starši 76 3,800.000

18. POLAJŽER Jožef Ptujska tiskarna 75 3,199.000

19. SAGADIN Alojz Promet 74,5 3,725.000

20. ZAJC Marija Starši 72,5 3,625.000

Pri prednostni listi za najemna stanovanja se Stanko Lozinšek s 17. mesta uvrsti na 9. mesto, vsi prosilci od 9. 
mesta pa se uvrstijo za eno mesto nižje.
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Razgovor s predstavniki 
STORK-a in drugimi 
dobavitelji opreme za 
Perutninsko klavnico o 
izvedbi sekundarne 
konstrukcije

Zakaj sekundama 
konstrukcija v klavnici 
perutnine?_________________

Ljudje smo pač taki, da hitro in vsak po svoje 
razmišljamo kaj je prav in kaj ne. Tudi o potrebnosti ali 
nepotrebnosti sekundarne konstrukcije v novi perutninski 
klavnici so različna razmišljanja in komentarji. Nekateri 
komentarji so prav čudni, zato sem poiskal strokovno raz
lago pri ing. Vladu KOŽELJU, vodji projektiranja klavnice. 
V razgovoru so sodelovali še direktor investicijskega 
sektorja ing. Slavko Brglez, ing. Štefan Kirbiš, ki je 
zadolžen za investicijski nadzor s področja strojnih na
prav in Anica Drevenšek, zadolžena za gradbeni nadzor.

Zakaj sekundarna konstrukcija? Morebiti moti prav 
izraz. Najbrž bi bilo bolj razumljivo, če bi govorili o nosilni 
konstrukciji za vpenjanje vse tehnološke opreme. Na tak 
način so, po zatrjevanju sogovornikov, grajene vse klav
nice perutnine v svetu. Vmesna konstrukcija, ki je vpeta 
v nosilno konstrukcijo, obešeno na nosilne stebre in v 
strop, služi blažitvi tresljajev. Ko bi tega vmesnega člena 
ne bilo, bi se vse sile in vsi tresljaji proizvodnega procesa 
prenašali na glavno nosilno konstrukcijo, kjer bi s časom 
nedvomno prišlo do okvare in škode. Če stvar poeno
stavimo. Avtomobil brez vzmetenja in blažilcev (amor
tizerjev) najbrž ne bi dolgo vozil, saj prav vzmetenje in 
blažilci blažijo tresljaje in udarce ter avtomobilu po
daljšujejo "življenjsko dobo”. Podobno je pri obravnava
nem primeru.

Ob tem je potrebno dodati, da so naši strokovni de
lavci sicer predlagali določene spremembe, kako bi stvar 
racionalizirali in s tem pocenili, vendar glavni dobavitelj 
opreme STORK ni pristal na te predloge. Zahteval je, da 
se oprema montira tako, kot je to v vseh klavnicah torej 
z vmesno blažilno konstrukcijo. Ne oporeka, da predlog 
naših strokovnih delavcev ne bi bil uporaben, vendar bi 
takšen poskus bilo treba opraviti na manjšem projektu 
ne pa na tako veliki moderni klavnici. Kontrukcija se torej 
izvaja dosledno po zahtevi in navodilih STORK-a, kajti v 
nasprotnem primeru glavni dobavitelj opreme ne bi dal 
jamstva za brezhibno delovanje opreme.

Potrebno je še pripomniti, da so predstavniki STORK 
pohvalili, da je to ena najboljših klavnic, kar so jih op
remljali, firma STORK pa je največji in najkakovostnejši

proizvajalec klavniške opreme v svetu. Podobnega 
mnenja so tudi predstavniki mednarodne banke, ki je 
odobrila posojila za to opremo.

Če se vrnemo k vmesni konstrukciji, je treba ugotoviti, 
da je podobna tudi v obstoječi klavnici. Pa še en razlog 
je. Sodobne klavnice imajo določeno minimalno in op
timalno višino objektov. Tehnološka oprema pa ima spet 
določeno višino in normalno je, da je med stropom in 
opremo nekaj, na kaj se oprema pritrdi - recimo torej 
sekundarna konstrukcija. Urednik

Iz dela predsedstva 
konference sindikata

Predsedstvo sindikalne konference se je na svoji seji 
9. junija seznanilo s predlogom nove organiziranosti pod
jetja, kakršno predvideva skupina, ki je zadolžena za iz
vedbo mikroorganizacije. Člani predsedstva so bili mne
nja, da je ob sprejemanju predloga na delavskem svetu 
potrebno predvideti možnost dograjevanja organizacije v 
skladu z razvojem proizvodnje in podjetja.

Dogovorili so se tudi, da morajo predsedniki osnovnih 
organizacij poskrbeti za to, da bodo predlogi izbranih 
najboljših delavcev pripravljeni do petka 16. junija. Na
grade bodo podeljene med programom na dnevu pe- 
rutninarjev.

BOJIJO SE ZA PRORAČUN
- Pipi, s to sindikalno prenovo nekaj ni v redu.
- Aaaa . . . ?
- Govori se, da v bodoče direktorji ne bodo več mogli 

biti člani sindikata. In veš kaj to pomeni? Izpad najvišjega 
priliva članarine, saj imajo najvišje plače.

- Ali to pomeni, da tudi poklicni sindikalisti ne bodo 
več člani.
PONOVNI SPREJEM V SINDIKAT

- Kako pa bo s tistimi direktorji, ki na reelekciji ne 
bodo ponovno imenovani?

- Ja, o tistih pa bomo razpravljali. Pogoj za sprejem
bo ocena njihovega odnosa do delavskih zahtev v času 
direktorovanja. kokotek


